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PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,   28 septembrie   2023,   în şedinţa  ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenți la ședință:  12  consilieri locali din cei  13  în funcție.  Lipseste nemotivat 
domnul consiler Pop Liviu.  Participă domnul primar – Sorin Lupșe,  d-nul viceprimar Dănuț Nicolae   
Bozga Simona, consilier superior în cadrul compartimentului contabil și dl Herța Marius consilier 
personal al primarului.. Şedinţa este deschisă de primarul comunei care  dă citire ordinii de zi :  
 

1. Proiect de hotărâre  privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna septembrie   
2023. 

2. Proiect de hotărâre privina aprobarea situatiilor financiare  trimestriale.  
3. Proiect de hotărâre  privind  alegerea reprezentantilor Consiliului local  Cicarlau în 

Consiliul de administratie al Scolii Gimnaziale Cicarlau .. 
4. Proiect de hotărâre  privind  modificarea HCL nr. 53/2020  cu privire la constituirea  

echipei mobile  de interventie  în cazurile de violentă in familie .  
5. Proiect de hotărâre  privind  aprobarea  unui Contract de prestări servicii privind trasportul 

elevilor.  
6. Diverse 

 
Domnul primar – supune la vot ordinea de zi -12 voturi pentru  

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi - Proiect  de hotarare privind alegerea 
presedintelui de sedinta. Este propus si ales domnul consilier local Ioan Roman Dorel. - 12 voturi 
pentru  
Ia cuvântul preseditele de sedintă dl Roman Ioan Dorel: 

Dacă sunteți de acord cu procesul verbal al ședinței precedente?  Bun. Astfel  dau cuvântul 
domnului primar pentru celelalte puncte de pe ordinea de zi:   

Dl primar: trecem la Proiectul de Hotarâre privind aprobarea Contului Trimensial de Execuție 
la data de 30.06.2023. Am rugat-o pe colega noastră, pe doamna Simona Bosga, să vină și să vă 
expună situațiile financiare. 

Dna Simona Bozga: În conformitate cu legea finanțelor publice, în fiecare trimestru ar trebui 
să analizăm și să propunem spre aprobarea forului deliberativ,  Contul Timensial de Execuție, astfel 
încât la sfârșitul anului să nu înregistrăm plăți restante. 

Astăzi propunem 30.06.2023, pentru că asta a fost ultima situație financiară depusă,  
urmează 30.09.2023 și pe urma 30 decembrie. La 30.06.2023 situația arăta în felul următor, venituri 
totale 5.447.524 lei, din care venituri proprii 4.198.321 lei.  La partea de cheltuieli, 3.277.950 lei. Ca 
să înțelegeți mai bine, am făcut aici o comparație între anul curent și anul precedent. 

La partea de venituri proprii, stăm aproximativ la fel. Pe partea de debite curente, avem un 
grad de încasare de 60%, rămășințe 16%, în total rezultă un procent de încasare de 36%.  La fel și 
anul anterior, aproximativ 35,9% a fost gradul de încasare.  

Dl primar: Dacă sunt discuții, dacă nu sunt trecem la vot.  
12 voturi pentru, proiectul de hotarare a trecut. 

Trecem la urmatorul punct de pe ordinea de zi: Proiectul de hotărăre privind alegerea 
reprezentanților consiliului local în Consiliul de Administrație al Școlii Gimnaziale Cicârlău  

Aici, în prima fază, l-am propus pe domnul consilier Bledea Ioan și pe domnul consilier Bălan 
Ovidiu.  Domnul Ovidiu spunea că nu ar avea timpul necesar să participe la ședințele consiliului de 
administrație. Astfel că, îl propun pe domnul consilier Ioan Bledea și pe doamna consilier Maria 
Miclăuș, care chiar, nu știu dacă puteți face parte, puteți face parte și ca reprezentantă? 

Dna Miclăuș: Da, sigur! 
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Dl Primnar: Bun, atunci, în locul d-lui Bălan, vă propun pe dvs ca membru al consilului local 
să participați la ședințele consiliului de administrație a scolii. 

Dacă aveți întrebări sau discuții la proiectul de hotărâre,  dacă nu, spunem spre aprobare, pe  
domnul Bledea și doamna Miclăuș. 

12 voturi pentru, proiectul de hotarare a trecut. 
 
 Bun, Următorul punct de pe ordinea de zi proiect de hotărâre privind modificarea 

componenței echipei mobile de intervenție în cazul de violență domestică la nivelul Comunei 
Cicârlău – Jud. Maramureș, aprobată prin HCL nr.15 din 2020. Aveam comisia formată din dna 
Dragomir Lăcrimioara, consilier superior în cadrul compartimentului de Asistență Socială doamna 
director Marcela Rablău și din fostul polițist local dl. Nicolae Oșan. 

Datorită faptului că au apărut modificări și dl. Nicolae Oșan nu mai este angajatul nostru, 
componența echipei a fost refăcută  din aceasta făcând parte pe lângă doamna Dragomir care a 
rămas în continuare, dna Nicoară Andreea Maria, referent cultural și am cerut poliției Tăuții 
Măgherăuș să ne nominalizeze o persoană în calitate de reprezentant.   

Dacă aveți întrebări sau discuții la proiectul respectiv, dacă nu, supunem spre aprobare: cine 
este pentru? 

12 voturi pentru, proiectul de hotarare a trecut. 
Trecem la următorul proiect de hotărâre. 
Proiect de Hotărâre privind aprobarea unui contract de prestări servicii pentru transportul 

elevilor. 
După cum obsevați, în fiecare dimineață, chiar acum când veneam la ședință,  era microbuzul 

aici și ducea copiii de la grădinița din Cicârlău (care se află în plin proces de modernizare), la 
grădinița din Ilba. În altă ordine de idei o parte din copiii din Ilba sunt aduși la școală din Cicârlău, 
plus că avem și liceenii care stau în partea de sus în Hândal,  și care trebuie să coboare până la 
intersecția cu DE58 ca să prindă autobuzul pentru a ajunge la școală. Noi, am mai lucrat cu firma 
respectivă, am mai avut încă contract cu ei, prețurile au rămas aceleași  (cu firma din SEINI).  Am 
avut discuții și așa vă spun sincer, chiar la un moment dat,  greu se încadează și ei, pentru că marea 
majoritate a transportatorilor lucrează dimineața, de la ora 5-6 până la ora 8-9, când transportă fie 
copii la unitățile de învățământ, fie oamenii la servicii,  la diferite firme.  Mi-au promis că mergem în 
continuare, dacă suntem de acord să continuăm, deși în orice moment, dacă am găsi altă firma, sunt 
de acord să retragă, pentru că e greu să își aducă oameni, dar dacă au făcut o promisiune,  încearcă 
să se țină de ea, să ne ajute, să ne sprijine pentru transportul elevilor și al copilor.  Am făcut contractul 
cu ei, am rămas la același preț, chiar dacă prețul motorinei, văd că mai crește, am rămas tot la 3,9 
lei pe kilometru,  și am zis că vin, tot așa, în fața voastră să vă prezint contractul  și dacă sunteți de 
acord să mergem în continuare. 

 Dacă sunt discuții? 
 Bălan Ovidiu: Care e suma totală?   
Dl Primar: Nu știm. Suma totală e în funcție de kilometri parcursi intr-o lună.  Ei de fiecare 

dată, anul trecut, făceau în jur de 60 km pe zi. În momentul în care aduc tabelul, semnează și doamna 
director, și ne emit factura.  Tot la fel am rămas, la același preț.  Deci, 60 km pe zi. Dacă într-o lună 
aveam 22 de zile lucrătoare, aveam 1320 ori 39. 

Erau luni în care, de exemplu, copiii erau vacanță,  sau luni în care în iunie era școala până 
doar în 20 sau 24.  Exact în funcție de kilometri pe care îi parcurgeau.  Să știți că e destul de greu. 
Chiar e destul de greu în ziua de azi să găsești o firmă care să vină să ne sprijine. 

Dacă nu mai aveți discuții, vă rog frumos.  Supunem spre aprobare Proiectul de Hotaărâre,  
privind  aprobarea  Contractului de prestări servicii privind trasportul elevilor,  pentru anul școlar 2023 
- 2024. 

Cine este pentru?   
12 voturi pentru, proiectul de hotarare a trecut. 
Bun. Mulțumesc.  Deci, domnilor consilieri, trecem la punctul următor și anume la DIVERSE.  

Asta am vrut să vă spun. Faptul că mă bucur că datorită vitezei de reacție, a colegilor noștri ca să 
spun așa care sunt mai iuți decât ”supersonicele”,  pentru că ne-am mobilizat exemplar și într-un 
timp foarte scurt și la ora 10 s-a deschis proiectul,  la 10 și 11 minute am reușit să depunem proiectul 
(în 15 minute fondurile fiind epuizate), și uite că astăzi am reușit să prindem și proiectul ăsta de 
120.000 de lei. 

 Bun. Mergem mai departe. 
După cum ați putut observa, știmați colegi, cu Glădinița suntem în lucru.  
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Eu sper că într-un an, 12 luni, așa îmi doresc, să finalizăm lucrările  dar nu putem să obligăm 
pe constructori,  pentru că perioada contractuală este de 24 luni, să terminăm până la anul. După 
cum ați observat și în Ilba, am început cu extinderile de gaz, extinderea de gaz a fost de câteva zile, 
se merge atât pe partea stangă cât și pe partea dreaptă. 

Sper că dacă ține vremea cu noi, în câteva zile, să finalizăm și proiectul ăsta.  Apoi am 
început și proiectul, mult dorit, pe văi prin  Companie Națională de Investiții, unde suntem în lucru 
cu cele două văi Valea Porcului și Valea Teilor.  Deja se aduc excavatoarele, astăzi am înțeles că 
vine al doilea,  se aduc utilaje, inginerii au venit  o parte se vor caza la Corodan,  dacă am înțeles 
bine,  o parte o să-și caute casă, loc unde să stea vreo două luni, ei vor ca în două luni de zile să 
terminine cele două văi. 

Un alt proiect pe care vreau să vi-l aduc la cunoștință,  dacă țineți minte, în 2013 eram pe 
lista de sinteză,  sau în 2014, cu două proiecte.  Proiectul numărul unu, care e în implementare 
acum, la care se lucrează, proiectul Valea Teilor și Valea Porcului, și al doilea proiect mare, care are 
o valoare dublă, dacă bine rețin, nu mă știu undeva, la 12 milioane de lei, este Valea Mare, unde 
sunt trei tronsoane și Valea Handal, un tronson mare.  Proiectele pe care le-am depus am obținut, 
am reușit să obținem,  al doilea era un pic mai complicat, pentru că văile aparțineau de Apele 
Române. Aici la apele române aveam nevoie de a încheia un protocol de colaborare. La nivel de  
București, se  trece documentația prin Comisia Tehnică de Avizare pe la Mediu/ Ape,  am reușit și 
am obținut săptămâna trecută, și alaltăieri am trimis la Compania Națională de Investiții și cel de-al 
doilea proiect mare. Săptămâna viitoare sper să ajung și eu pe la București,  să vedem care va fi 
situația lui.     

Sperăm să intre la București în Comisia Tehnică, să-i dea aviz pozitiv și dacă obținem asta, 
atunci Compania Națională va scoate la licitație proiectare și execuție, așa cum a scos și primul 
proiect.  În altă ordine de idei, se va deschide Angel Saligny pe gaz, unde noi dorim  să facem 
extinderea de gaz și pe Hândal.  Până atunci am cerut de la Delgaz Tg. Mureș, un punct de vedere 
al situației stației de aici, să ne spună dacă stația de gaz poate să ducă/alimenteze și Handalul Ilbei. 

Au spus că e stație modulară si ca nu ar fi probleme. Pe Angel Saligny am avea și noi alocați  
3 milioane de lei cu care am putea să facem extinderea, cel puțin pe strada Principală în Handal.  
Ce-am mai vrut să vă aduc la conștiință?  

 În urma discuției avute cu firma constructoare cea care a câștigat lucrarea pe compania 
națională de investiții, s-ar putea să facă o solicitare către noi, dacă putem până în decembrie, în 
cazul în care nu-și găsesc, ei ca să nu mai aducă din altă parte sau să cumpere betonul, au zis că 
ar dori să găsească un teren unde să-și aducă o stație de beton modulară cu transformator pe ea, 
pe care ar vrea să o amplaseze într-un loc,  să-și aducă sorturile și să lucreze aici să și le 
pregătească și să pună betonul pe văi.  

Ei acum caută, au avut discuții la Roșu Company, unde am vândut noi terenul,  unde era 
platforma betonată.  Dacă nu se concretizează nimic am putea , dacă sunteți de acord, ca în carieră 
la Handal, unde e suprafața aia mare să-și amplaseze stația, să-și aducă sorturi și să prelucreze, în 
așa fel încât să nu încurce, să nu deranjeze pe nimeni. Eu zic că ar fi un teren potrivit pentru două 
luni de zile, cât să-și folosească stația. 

Apoi vă spun despre Iluminatul stradal.  După cum ați observat, am pus întrebarea pe 
Facebook. Eu mai întreb în stânga-în dreapta dacă sunt probleme pe care trebuie să le remediem, 
să încercăm să le reparăm,  pentru că eu vă spun și sunt convins că și noi ați face ca și mine, ca și 
acasă. Adică dacă ai luat un lucru și care poate fi bun sau chiar reparat un pic, să-l folosești în altă 
parte. 

La fel am făcut cu LED-urile pe care le-am luat, în cazul în care erau cu mici defecțiuni s-au 
remediat  și acum vrem să le repoziționăm, repunem pe străzile sau locurile în care e nevoie. Asta 
înseamnă că colegii noștri chiar acum sunt cu firma respectivă și încercăm să remediem problemele 
în pe străzile Primăverii, pe Unirii sau pe Școlii. 

O să am o discuție cu mai multe societăți, pentru că noi, ca să putem finaliza și acest proiect,  
o să avem nevoie de delegarea Serviciului de Gestiune și de Mentenanță a Iluminatului. Aici va 
trebui să vorbim cu câteva firme care sunt acreditate ANRSC. 

Asta o să fac în timpul cel mai scurt și să vedem cine ar fi disponibil,  pentru că delegarea se 
face nu doar pe proiectul respectiv de 579 becuri,  ci se face la nivel de comună. Și atunci trebuie 
să găsim o societate care să ne sprijine, să ne facă mentenanța atât pe becurile noi, cât și pe becurile 
vechi, sau tot ce avem implementat în comună.  Am mai vrut să vă spun și despre decolmătări.  Am 
făcut decolmătări de șanțuri, am reușit să facem un pic și aici, pe partea dreaptă, acum mergem și 
spre Ilba și pe partea dreaptă, lângă sala de evenimente unde se tot sângea apa, dar și pe partea 
stângă, dincolo de drumul european..  
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Ce aș mai vrea să vă spun despre festivalul ”Alina-te dor, alina!” pe care vreau să îl facem în 
8 octombrie. 

Am avut discuții cu cei de la Ansamblul Transilvania și ieri m-am întâlnit cu ei.  Ideea este că 
în 8 octombrie vă spun aproximativ programul, pentru că o să mai lucrăm un pic la el. Apropo, astăzi, 
în ședința pe Comisii de Buget Finanțe, s-a discutat și solicitarea noastră, am cerut o sumă pentru 
acest festival. Din discuții,  în stângă și în dreaptă am înțeles că o să avem și noi o sumă de 15, 10, 
20 de mii. Cât avem, e binevenit. 

Pentru că v-am spus că întotdeauna, prefer să ne folosim de banii lor sau a altor instituții 
finanțătoare,  decât să ne folosim de banii de la bugetul local.  Și atunci, în 8 octombrie, vă invit cu 
mare drag.  

Ca și program am gândit-o în felul următor.  După ce să ieșim din biserică să mergem să 
depunem o coroană de flori și să facem un scurt un parastas la Nicolae Sabău, la mormânt.  Apoi 
să ne întâlnim în centru.  

Pentru că de vreo trei ani de zile parcă n-am mai acordat premiile pentru cei care au prins 50 
de ani de căsătorie și celor ce au vârstă peste 90 de ani.  Vom da premii.  Încercăm să-i luăm din 
registru 

Ansamblul Transilvania o să vină cu Petrica Mureșan, cu Alexandru Pop.  Am vorbit și cu 
Livia Pop, deci o să vină și ea. O sa avem ansamblul Strugurelul Junior + Senior si mai vedem cine 
mai vine... 

Referitor la proiecte, vă informez că pe componenta C 10. Am incheiat achizițiile partea de 
IT și am depus cererea de plată. Urmeaza să implementam și partea  cu privire la stațiile de 
incărcare. Avem de achizitionat si montat 2 statii cu câte 2 puncte de incarcare fiecare. O statie va 
avea 2 puncte de incarcare lente ,iar cealaltă una lentă și una rapidă. Am cerut ATR -ul de la Electrica 
și ofertă de la societăți și sperăm să reușim să le vedem pe poziții cât mai repede pentru a încheia 
proiectul. Componenta c10 se imparte în 2: partea de management local  ce cuprinde partea de IT 
si partea de statii de încarcare vehicule electrice ce ni le-au impus prin proiect. Pentru a fi finalizat 
și inchis proiectul trebuie sa avem impementate ambele componente.   

Dacă aveti dumneavoastră discuții...vă dau cuvântul, haideți să începem pe rând, din partea 
aceasta: Dl Jurje? 

Dl Jurje Andrei: Ma gândesc ca ar trebui să pregătim putin străzile mai ales ca avem parte 
de o toamnă lungă. 

Dl Primar: am cumparat asfaltul de la ARL și mă gandesc să facem săptămâna viitoare 
un ”heirup” si să reusim să plombăm străzile Vii din Cicârlău și Gării din Ilba. 

Dna Varga: Dl primar există posibilitatea ca persoanele juridice ce au contract cu societatea 
Drusal să il rezilieze și să treacă la Primărie? Este o mare problemă acolo, facturează gunoi menajer 
în condițiile in care se produce doar deșeu din ambalaje plus că nu colecteaza selectiv. 

Dl primar. Înteleg ce spuneți a fost o discuțiue la un moment dat in cadrul ADIGIDM 
Maramureș o sa mai discutam sa vedem ce putem face. La Baia Mare gradul de colectare selectivă 
e 0. 

Dl Roman: Este o problema cu masina drusalului care nu urca pe anumite strazi din couna . 
de exemplu strada Pticlău s-a reabilitat și masina drusalului tot nu urca acolo 

Dl Primar. Societatea Drusal și-a luat angajamentul prin contract ca va achizitiona si trimite 
masini mici de colectare acolo unde este nevoie. Eu ce pot sa va promit este ca o sa am o discutie 
atât cu cei de la Drusal cât și cu cei de la ADI deșeuri, o sa le comunic și treaba asta cu privire la 
agețtii economici de la care colectează la grămadă și după ce vin din Tauți încărcați, cum cântaresc ? 
la ochi? O sa am o discutie cu ei. 

Dna Varga: Cu priviere la extinderea de gaz se poate face si acolo pe strada unde sta dl 
Virgil Zetea 

Dl Primar. Am vazut nemultumirile d-lui Zetea, mi-a scris si pe Fb, dansu e suparat ca nu am 
ajuns si la poarta lui. Acolo problema e puitin mai delicata, faptul ca nu avem denumire la respectiva 
strada si  in felul asta nu putem face extindere, incercam sa rezolvăm si asta si apoi vom extinde și 
in acea parte gazul. Ei puteau sa se asocieze frumos si sa--si faca impreuna o extindere toate cele 
4 familii sau cate sunt acolo. 

Nu pot sa rezolv decat in limita Legii. Trebuie sa recunoastem ca pe oameni nu-i intereseaza 
ce ai facut pentru comună, decât pentru ei, ce au ei in fața casei, uite că Ilba are peste 90% din 
comună acoperire în ceea ce privește rețeaua de gaze și dacă un om nu are el la poarta lui nu-l mai 
interesează că ai făcut pentru alții. 

Dl Roman: Foarte multe discuții în comună sunt legate de transporturile astea de lemne și 
produse de carieră, îi controlează cineva pe transportatorii aștia? Plătesc taxele de drum? 
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Dl Primar: A 3-a oara am scos la concurs postul pentru Politia locală. Am scos pe studii 
superioare pe medii, acum am scos pe ambele posturi. Sunt inscrise 3 persoane.Vă spun cu mâna 
pe inimă că abia aștept să avem angajat un polițist local deoarece are un rol esențial intr-o 
comunitate. Va avea program de stat la gheretă si verificat transportatorii. Se plătesc sume de către 
aceștia se incaseaza insa nu avem de unde stii daca vin toti sau se plateste pentru fiecare transport. 
De multe ori m-am intâlnit jos la caserie de exemplu cu băiatul domnului Verdeș (Cătălin) și l-am 
intrebat ce face pe aici spunându-mi că a venit să achite transport pt firma x,y,z.... 

Dl. Bledea : Becurile de pe cărarea dintre str. Subcoaste și Valea Mare capăt Căliman le-ati 
notat? 

Dl Primar: aici la mine e eurolista.Era o discuíe cu Calimanul oare ce era? Era proprietate 
privată? Problema cu ultimul stâlp din Căliman a fost discutată. Acolo e pădure nu mai sunt case. 

Dl Bledea: Ba da există o casă în pădure. 
Dl. Primar: In proiect nu a fost prins ultimul stalp pentru ca nu mai sunt case mai sus in padure. 

Nu poti pune corpuri de iluminat sa lumineze proprietati private si in pădure.. 
Dl Beldea: După acel stalp mai este o proprietate, căsuță în pădure, a lui Hidigan. 
Dl Dorca: Pe Valea Negruții am auzit că este o stradă privată ce e luminată din iluminatul 

public. 
Dl Primar: Dl Nicu, spuneți unde (nu am auzit că), concret...Unde? Ați atuncat așa, dați-mi 

locația și povestim, altfel nu are rost să ne pierdem timpul. Bun, mergem mai departe: 
Dl Bledea: Trebuiau facute 2 puncte de aprindere la Cicârlău, parca asa era vorba. 
Dl Primar: Cutia in care era punctul de aprindere de la Căminul cultural adaposteste acum 2 

puncte de aprindere ce controleaza 1 partea din stanga si 1 partea din dreapta. Am facut modificarea 
dupa acordul celor de la AFM. Am evitat astfel în a mai face un bransament undeva pe Cicârlăuț din 
banii noștri. 

Dl Bledea: Balustrada aceea de care v-am mai spus și in sedința trecută e tot ruptă. 
Dl Primar: Da balustrada de la Șerban, cred că la aia vă referiți, am fost pe teren cu dl 

Viceprimar, am văzut despre ce e vorba, nu am apucat să remediem încă situația, dar am luat la 
cunoștință, se află în atenția noastră și vom încerca cât de curând să o rezolvăm 

 Dl Danciu: Se mai face expoziția ecvestră. 
 Dl Primar: Nu se mai face. Timpul e f. scurt evenimentul trebuie promovat eu am fost și 

plecat la Bucuresti, nu se mai face. 
Dl Frențiu: Propun să facem festivalul N. Sabău o dată la 5 ani. Tare multe cheltuieli. 
Dl Primar: Dacă ați văzut nu am mai făcut zilele comunei din 2019. Suntem în 2023 și m-am 

gândit să facem 2 in 1 și festivalul Sabău și zilele comunei într-un singur eveniment. Până acum 
festivalul se făcea anual și zilele comunei se țineau 1 dată la 2 ani. Trebuie să facem cheltuieli în 
limita bunului simț vedeți că anul trecut nu am organizat nici iluminatul festiv și au apărut voci că 
numai la noi nu ard luminite de sărbători, ca noi nu merităm? și așa mai departe. Este până la urmă 
un eveniment cultural vedeți că nici anul trecut nu l-am făcut 

Dl Frențiu: Și nu a fost nicio problemă, nu s-a supărat nimeni! 
Dl Primar: Am înteles dar dacă tot am primit sprijin de la C.J. e păcat să nu-l facem plus că 

avem de premiat cuplurile cu 50 de ani de căsatorie ce nu au mai primit premii din 2019. 
Dl Fențiu: Ar trebui aranjate puțin drumurile agricole, vorbit cu cineva să vină cu un 

autograder 
Dl Primar: am vb aici prin comună nimeni nu mai are autograder, nu mai au, l-au vândut. Eu 

vreau sa le facem da nu putem toate odată. 
Dl Dorca: Lucrarea pe Pticlău e impecabilă, da trebuie de văzut și acolo pe Valea Negruții 

mai sus de la Feher ca e dezastru. 
Dl Primar: Acolo vor asfalt, ca de ce ne-am oprit cu asfaltul acolo, stiu eu, cunosc situația. 
Dl Dorca: acolo la Jiga pe stanga, apele pluviale sunt deviate în stradă, ar trebui facut ceva, 

decolmatare pe șanțul acela. 
Dl Primar: Mi-am notat 
Dl Cadar: S-a schimbat numele festivalului? 
Dl Primar: Au fost mai multe discuții cu conducerea Ansamblul Transilvania sa nu avem 

probleme au spus că se ocupă ei cu organizarea cu concursul cu tot. S-a vehiculat si schimbarea 
denumirii însă dacă solicitare de sprijin la CJ a fost pe vechea denumire am zis să le lăsăm așa să 
nu încurcăm ițele. Acum trebuie să pregătesc afișele. Nu vreau discuții cu privire la drepturi de autor 
și așa mai departe. 

Dl Cadar: Sitauția terenului? 
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Dl Primar: am fost la București la notar, problema terenului e rezolvata. E rezolvată incă de 
acum o săptămână jumate. Urmează să facem evaluarea bisericuței însă va fi foarte greu, sunt 
chestii care nu se pot evalua, dar vom vedea. 

Dl Cadar: Casa? 
Dl Primar: Casa de sus au vândut-o ce-a de jos nu știu, a rămas la nepoți ... 
Dl Bălan: Extindere de Gaz pe strada Zorilor 
Dl Primar: Anul asta nu mai avem cum însă anul viitor o prindem în planul de achiziții și se 

va face. 
Dl Bălan: Proiectul asta de indiguire, ar trebui continuat si pe partea de aval ca vedeți sus se 

curață însă când va veni un debit mare de apă și în măsura în care mai jos nu este curațat, lărgit 
apele vor ieși din matcă.  

Dl Primar: Poi Valea Teilor de exemplu vine până la drumul european acolo numai oamenii 
prin fața căror proprietăți trece. 

Dl Bălan: Și omul binevoitor care dorește să curețe șanțul betonat pe marginea drumului 
european ce face cu ceea ce scoate din șanț. 

Dl Primar: Acum am înțeles, dati-mi niște soluții eu sunt deschis. Il preluăm în timpul 
săptămânii vedem, sunt deschis la propuneri și alegem cea mai bună soluție.Ideea e bună. 

Dna Varga: Ar trebui să le facă Drumurile Naționale. Când sunt de curățat nu sunt ale lor 
daca vrei sa faci ceva acolo e a lor îți trebuie aviz trebuie să le dai lor bani. 

Dl Bledea: Faceți o adresă să vină cei de la drumuri să-și curețe șanțurile betonate adiacente 
drumului european, la fel si cei de la CFR! 

Dl Bălan: Faceți înștiințări la populație să-si curețe sanțurile. 
Dl Bledea Nu le poți impune oamenilor să facă curățenie pe șanț că nu își face curat în propria 

curte. 
Dl Jurje: Să cumpărăm un buldo...am tot zis 
Dl Primar: De zis e usor da nu e chiar așa, îl cumpărăm da trebuie sa angajăm oameni. Eu 

stiu ce vă povestesc trebuie sa va ganditi si la urmatorul aspect avem un buget, cu cat oamenii is 
mai multi costurile sunt mai mari ca ii dai la om o suma trebuie sa dai si la stat inca pe atat. O 
discutăm.  

In prima fază o sa trimitem adrese la drumuri si la CFR să-si curețe sanțurile. 
Mai aveți careva ? 
Dl-Ardelean: Vă urez succes! 
Da Multumim , să știți că avem multe, prea multe. 
Bun, vă mulțumesc tuturor. 
Declar ședința închisă! 
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